
 

Sällskapets ordförande Per Gemheden tackade kvällens föredragshållare gällande nya stadsdelen 

Rosendala i Huskvarna och hälsade mötesdeltagarna välkomna.  

 

§ 1 Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

 Per Gemheden valdes till ordförande och Lars Tegvall till sekreterare.     

 

§ 2 Fastställande av röstlängd för mötet. 
 Till röstlängd fastställdes närvarolistan som bifogas. 

 

§ 3 Fråga om mötets behöriga utlysande. 

 Lars Tegvall redovisade hur kallelsen kungjorts och mötet förklarades därmed vara i behörig 

 ordning utlyst.   

 

§ 4 Fastställande av föredragningslista. 

Fastställdes.    

 

§ 5 Val av två justeringsmän tillika rösträknare att jämte ordföranden justera protokollet. 

 Jan-Erik Johansson och Emil Nyquist valdes. 

 

§ 6 Information om året som gått. Per informerade om aktiveter och händelser under året. Bl a. 

båtmässorna i Dusseldorf och Göteborg, aktiviteter med jollarna och annat ”båtfix” under vinter- 

och vårmånaderna. Vår båtsäsong startade som vanligt med Valborgsfirande i Sjöbo. Hamnvakten 

startade 20 april. Avarn har utfört bevakning under 20 nätter under säsongen. Per informerade 

vidare att 35 barn/ungdomar har deltagit i våra seglarskolor vår och höst med start i maj och i 

vuxenseglarskolan i september deltog 20 seglingsintresserade. JCR, Jönköping City Race 

genomfördes 21-26 maj där också 200 barn fick tillfälle att prova på segling, mycket tack vare god 

uppslutning av medlemsarbete. Midsommarfirande i Sjöbo dock i mindre skala än tidigare år. 

 Vättern Kors och Tvärs genomfördes i slutet av juli i samarbete med övriga båtklubbar i Vättern. 

 Renovering av Huskvarnhamnen, Norra yttre bryggan påbörjades och vi har glädjande nog haft 

närmast full beläggning i Huskvarnahamnen och Rosendala Bryggor i år. Fiskesektionen i samarbete 

med SvFF genomförde ett lyckat klubbmästerskap i Sjöbo i augusti liksom ”Röding open” i 

september. Prova-på-fiskearrangemanget för allmänheten i augusti blev en stor succé.   

 Nordiskt mästerskap för segelbåtstypen 11:metre One Design genomfördes i september i Gränna med 

deltagande från JSS. Föreningens båthus har fått nytt tak. Per visade och informerade vidare om nya 

Brandskydds- och ordningsregler (se §9) liksom om kommande aktiviteter under året, Rödingens Dag 

27 oktober och planerad Motor/ besiktnings träff i klubbstugan Rosendala, datum meddelas senare med 

max 30 deltagare, föranmälan. Valberednings-och budgetarbetet för 2020 har påbörjats. Per informerade 

också om föreningens hemsida, publika såväl som interna hemsidan. Jan-Erik informerade om 

prognosen för 2019 och visade förslag till budget för 2020. Jan-Erik informerade vidare att renovering 

av norra yttre bryggan är i stort klar, bominfästningsstocken kvarstår och södra yttre kommer därefter i 

turordning under förutsättning att föreslagen kommunbudget beslutas. Förslag till satsningar av 

eventuellt överskott i budgeten kommer att presenteras på kommande årsmöte. Ny belysning med 

solceller på Rosendala Bryggor har installerats under försommaren, framtida förhandlingar med 

Tekniska kontoret om elbelysning där har påbörjats.   
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§ 7 Stadgarna, valberedning Jan-Erik Johansson. Jan-Erik visade det förslag till stadgeändring, 

gällande § 11 Valberedning som också innebär viss ändring av § 7.4 Årsmöte och § 9 Sektioner enligt 

bilaga 1, som beslutats på senaste årsmötet och nu är föremål för slutligt beslut. Godkändes enhälligt 

av föreningsmötet. Samt förslag till stadgeändring gällande § 1 Ändamål enligt bilaga 1. Godkändes 

enhälligt av föreningsmötet för slutligt beslut på kommande årsmöte.  

   

§ 8 Värdegrund, Tomas Carlsson. Tomas informerade om anledning och orsak till ny värdegrund och  

 Visade därefter den nya värdegrund som gäller för föreningen, beslutad av styrelsen och gäller per 

omgående, bilaga 2. Tomas redogjorde också för vad värdegrunden innebär för föreningen. Eventuellt 

tillägg att åtaganden/skyldigheter ska ingå i värdegrund diskuterades av mötet. Beslutades att styrelsen 

tar upp frågan. 

 

§ 9 Rosendala, ett finare Rosendala, Jan-Erik Johansson. Jan-Erik meddelade att det stundtals är ganska 

skräpigt på området, frågan diskuterades. Jan-Erik och Per informerade om att föreningen tagit fram nya 

reviderade Brandskydds- och Ordningsregler, bilaga 3, med bl a förbud att förvara gasol och andra 

brännbara gaser i båtarna ELLER PÅ UPPLÄGGNINGSPLATSERNA från vintersäsongen 2019-20 

enligt beslut av Räddningstjänsten och att inget brännbart material får förvaras under båtarna. Information 

om detta har gått ut på föreningens anslags- tavlor, hemsidan och gruppmailutskick till samtliga 

medlemmar. Förslag till årsmötet att besiktiga varje uppläggningsplats när medlem lämnar den.  

 

§ 10  Mediagruppen informerar, Per Gemheden. 

 Per informerade om Mediagruppens löpande arbete med hemsidan. Per visade hemsidans upplägg, 

 såväl allmänna informationssidan som interna hemsidan enbart för medlemmar som innehåller all 

information till medlemmarna. Alla bokningar av föreningens aktiviteter görs här liksom medlems- 

 arbeten. Mediagruppen ansvarar också för marknadsföring och annonsering på hemsidan liksom för 

reklamplatserna på plåthusen som nu är slutsålda.   

 

§ 11 Livekameror Rosendala Bryggor, Huskvarnahamnen och Sjöbo, Per Gemheden. Per 

informerade om det förslag med väderkameror i Huskvarnahamnen och Sjöbo som tagits fram. 

Kamerorna visar enbart väder och vind på Vättern och är inte tänkta att användas i bevakningssyfte. 

Per informerade också om förslag på eventuella bevakningskameror och ett möte med Passéra är 

inbokat gällande detta. Frågan om bevakningskameror diskuterades och Per ställde frågan till 

medlemsmötet om föreningen ska gå vidare med att undersöka möjligheterna till 

bevakningskameror. Beviljades.  

 

§ 12 Synpunkter och idéer från medlemmar. Ett tack till föreningen från en nybliven medlem för ett 

väldigt trevligt bemötande. Per framförde ett tack till Uno Johansson för arbetet med sittbänkar på nya 

norra yttre bryggan av överblivet bryggmaterial. Frågan om vakttider diskuterades.   

 

§ 13 Övriga frågor. Inga övriga frågor. 

 

 Ordföranden Per Gemheden tackade för deltagandet och engagemanget och avslutade mötet. 

  

 

Vid protokollet:    

 

 

 

Lars Tegvall  

 

 

Justeras:    

 

 

 

Per Gemheden              Jan-Erik Johansson  Emil Nyquist  


